
Referat	fra	styremøte	i	DKK	22.	oktober	2015	
-	etter	at	buldreveggen	er	i	drift	(+	noen	forberedende	saker	før	årsmøtet)	
	
	
1. Oppsummere	prosjektet	buldrevegg	-	inkl	økonomi.	Holder	seg	under	den	rammen	som	ble	vedtatt	

på	styremøte	i	april	2015	(*)	
	
2. Vi	vurderer	å	lage	førere/oppdateringer	for	noen	utvalgte	felt:	Mellomveggen,	Hyggen	vest	og	

Kinnartangrennna.	Etter	hvert	også	egen	fører	for	Gullaug.	Og	kanskje	Muserud?	Felt	som	er	svært	
populær	og	hvor	det	har	skjedd	mye	og	hvor	det		er	litt	dårlige	førere.	Som	kan	legges	ut	på	dkk.no	
og	på	UTOM.	Vi	sjekker	pris.	–	Tas	opp	på	årsmøtet.	

	
3. Få	oppdatert	info	om	arbeidet	med	klatresenter	i	Drammen.	Foreløpig	ikke	noe	mer	enn	at	

leiekontrakt	er	signert.	DKK	ønsker	primært	et	tett	samarbeid	med	det	nye	klatresenteret.	Og	
satser	på	å	kunne	legge	fram	mer	info	på	klubbens	årsmøte	(i	siste	halvdel	av	januar?).	

	
4. Oppdatert	info	om	klatreveggen	i	Røyken.	Ikke	så	mye	å	fortelle,	men	det	jobbes	med	prosjektet,	

som	trolig	ferdigstilles	i	2016/2017.	
	
5. Vi	avventer	svar	på	våre	innspill	til	kommunen	på	våre	innspill	om	Ytre	Lahell.	
	
6. Forslag	om	å	tilby	4000,-	i	styrehonorar	for	kasserer	(som	det	alltid	har	vært	vanskelig	å	skaffe).	

Styret	er	enig	om	slikt	styrehonorar	for	2016	og	vil	gå	ut	med	det	for	å	skaffe	kasserer.	
	
7. Neste	års	styre:	Web-ansvarlig?	Valgkomite?	barne-	og	ungdomsklatring-ansvarlig?	–	Tas	opp	på	

årsmøtet.	
	
8. Få	oversikt	over	økonomien	for	klubbens	hovedområder:	Felt	og	fører,	Buldrevegg,	Barne-	og	

ungdomsklatring	og	Klubbdrift.	Regnskap	for	2015	i	bolker	og	budsjett	(fullmakt/rammer)	for	
2016	i	bolker	(fire	bolker),	som	vedtas	på	årsmøtet.	Pengebruk	utover	rammene	må	vedtas	av	
styret.	–	Tas	opp	på	årsmøtet.	

	
9. Sponsing	av	julebord?	-	I	fjor	var	det	150	per	hode	–	Går	inn	for	det	i	år	også.	Men	ikke	til	alkohol.	
	
10. Forslag	til	nye	medlemskontingenter	for	DKK	for	2016:	

300,-	for	voksne	
150,-	for	barn	og	unge	under	20	år	

• For	å	gjøre	det	enklere	kuttes	familiemedlemskap	(ekstraarbeid	for	styre	å	administrere).	
• Da	får	vi	også	kun	reelle	klatrende	medlemmer.	
• Reduserte	priser	kompenserer	for	at	familiemedlemskapet	tas	bort.	
• Klubben	har	grei	økonomi	og	er	ikke	en	spareklubb	…	
• Og	alle	prosjekter	av	en	viss	størrelse	må	ha	sin	egen	finansiering.	

	
11. Eventuelt/Annet:	ikke	noe	spesielt	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	



	
*:	
Ser	ut	til	å	bli	ca	sånn:	
	
A.		Kostnader	
Post	 Beskrivelse	 Kroner	
A1	 Materialer	og	snekkerarbeid	 108.095	
A4	 Tjukkas	(låner	fyllmaterialet)		 3	494	
A7	 SUM	 111.589	
	
B.		Finansieringsplan	
Post	 Beskrivelse	 Kroner	
B1	 Klubbkassa	(DKK)	 41.589	
B4	 Støtte	Sparebanken	Øst	 50.000	
B4	 Støtte	Lychefondet	 20.000	
B5	 SUM	 111.589	
	
	
Styrets	vedtak	var	å	sette	i	gang	bygging	med	en	forventing	om	at	prosjektet	ville	koste	klubben	
60.000	–	90.000	kroner	i	2015.	
	
	


